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P R O T O K Ó Ł   Nr XL/2017 

z obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Blachowni, 

odbytej w dniu 26 czerwca 2017 roku  

w Sali Konferencyjnej Ochotniczej Straży Pożarnej 

 w Blachowni przy Placu Wolności nr 2 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 15 
00

, zakończono o godz. 17 
 00

. 

Sesji Przewodniczył Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Blachowni – Paweł Hreczański 

W obradach uczestniczyło 10 radnych, co stanowi 67 % ustawowego składu Rady. 

` 

Ponadto w obradach uczestniczyli:  

Burmistrz Blachowni – Sylwia Szymańska 

Sekretarz Gminy – Dariusz Wojciechowski 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Wolska 

Radca Prawny – Agnieszka Glińska 

Radca Prawny - Rafał Hanusiak 

Dyrektor Biblioteki Miejskiej – Renata Gajlewicz 

Dyrektor Miejskiego Domu Kultury – Jolanta Kwindacz 

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Małgorzata Patyk  

p.o. Kierownika Zarządu Mieniem Komunalnym  

w Blachowni – Ludwik Madej 

Prezes Ośrodka Sportu i Rekreacji Sp. z o.o. – Jacek Chudy   

Pracownicy Urzędu Miejskiego w Blachowni 

Sołtysi wg listy obecności 

Mieszkańcy Gminy Blachownia. 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych. 

2. Lista obecności osób zaproszonych. 

3. Lista obecności sołtysów. 

4. Informacje międzysesyjne. 

5. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza 

Blachowni sprawozdaniu z wykonania budżetu.   

6. Opinia i Wniosek Komisji Rewizyjnej. 

7. Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

8. Opinie Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej i Ochrony Środowiska 

i Rolnictwa.  

9. Opinie Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji Gminy i Integracji 

Europejskiej. 

10. Uchwała Nr 219/XL/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

11. Uchwała Nr 220/XL/2017 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

12. Uchwała Nr 221/XL/2017 w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w 

Blachowni przy ul. Henryka Sienkiewicza. 

13. Uchwała Nr 212/XL/2017 w sprawie aktualności studium uwarunkowań zagospodarowania 

przestrzennego gminy Blachownia oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Blachownia. 

14. Uchwała Nr 223/XL/2017 w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Łojkach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łojkach. 

15. Interpelacje radnych. 

16. Protokół Komisji Uchwał i Wniosków. 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 
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3. Usprawiedliwienie nieobecności radnych. 

4. Przyjęcie protokołów z sesji Nr XXXVI, XXXVII, XXXIII, XXXIX. 

5. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 

6. Informacja o pracy Burmistrza Blachowni w okresie międzysesyjnym. 

7. Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium Burmistrzowi 

Blachowni za 2016: 

a) Sprawozdanie Burmistrza Blachowni z wykonania budżetu wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego i sprawozdaniem finansowym. 

b) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez 

Burmistrza Blachowni sprawozdaniu z wykonania budżetu.  

c) Odczytanie wniosku i opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Blachowni absolutorium za rok 2016. 

d) Odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji 

Rewizyjnej. 

e) Odczytanie opinii pozostałych Komisji Stałych.  

f) Dyskusja w sprawie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu           

za rok 2016. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem              

z wykonania budżetu gminy za 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania 

budżetu za 2016 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w 

Blachowni przy ul. Henryka Sienkiewicza. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie aktualności studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego 

gminy Blachownia oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy 

Blachownia. 

13. Podjęcia uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego 

w Łojkach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łojkach. 

14. Interpelacje i wnioski radnych. 

15. Udzielenie odpowiedzi na zgłoszone wnioski i interpelacje radnych. 

16. Wolne wnioski. 

17. Zamknięcie obrad XL Sesji Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad 

 

Ad pkt. 1 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otwierając obrady XL Sesji przywitał 

radnych i wszystkich przybyłych gości. 

Stwierdził, że w sesji uczestniczy 10 radnych, co stanowi kworum niezbędne do prowadzenia obrad 

sesji Rady Miejskiej w Blachowni, umożliwia przeprowadzenie ważnych wyborów oraz 

podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

Ad pkt. 2. 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska złożyła wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Łojkach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łojkach. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 
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Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański złożył wniosek o wykreślenie z porządku 

obrad punktu nr 7 . Informacja o pracy Przewodniczącej Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, ze informacja Pani 

Przewodniczącej jest do wglądu i można się z nią zapoznać. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański przedstawił zmieniony porządek obrad, 

który został przyjęty jednogłośnie - 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 3. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański prosił o usprawiedliwienie nieobecności 

na dzisiejszej sesji Radnej Edyty Mandryk, Radnej Katarzyny Boryckiej, Radnego Sebastiana 

Cierpiała i Radnej Ireny Popczyk oraz na sesji w dniu 12 kwietnia 2017 roku Radnej Małgorzat 

Bernat. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski prosił o usprawiedliwienie nieobecni na posiedzeniu: 

w dniu 20 kwietnia 2017 roku Radnego Sebastiana Cierpiała i Radnego Pawła Hreczańskiego, w dniu 

8 czerwca 2017 roku Radnego Sebastiana Cierpiała, Radnej Beaty Matuszczyk, Radnej Ireny Popczyk, 

w dniu 22 czerwca 2017 roku Radnego Sebastiana Cierpiała, Radnego Tomasza Czecha, Radnej Ireny 

Popczyk. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech prosił o usprawiedliwienie nieobecni na 

posiedzeniu w dniu na posiedzeniu: w dniu 10 maja 2017 roku Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego 

Pawła Pydy, w dniu 19 kwietnia 2017 roku Radnej Małgorzaty Bernat i Radnej Katarzyny Boryckiej 

oraz w dniu 5 kwietnia Radnej Małgorzaty Bernat i Radnej Katarzyny Boryckiej i Radnego Pawła 

Pydy. 

Usprawiedliwienia zostały przyjęte jednogłośnie - 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 4. 

Protokół z sesji nr XXXVI/2016 z dnia 30 marca 2017 roku został przyjęty jednogłośnie 

- 10 głosów „za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych.  

 

Protokół z sesji  XXXVII z dnia 12 kwietnia 2017 roku został przyjęty jednogłośnie - 10 głosów 

„za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych.  

 

Protokół z sesji XXXVIII z dnia 26 kwietnia 2017 roku został przyjęty jednogłośnie - 10 głosów 

„za, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych.  

 

Protokół z sesji XXXIX z dnia 2 czerwca 2017 roku został przyjęty jednogłośnie - 10 głosów „za, 0 

głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuje się”. 
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Ad pkt. 5. 

Proponowany skład Komisji Uchwał i Wniosków: 

Radny Tomasz Czech (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków).  

Radna Małgorzata Bernat (radna wyraziła zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał 

i Wniosków). 

Radny Marek Kułakowski (radny wyraził zgodę na kandydowanie do Komisji Uchwał i Wniosków). 

Skład Komisji został przyjęty jednogłośnie – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 6. 

Burmistrz Blachownia Sylwia Szymańska przedstawiła informacje o pracy w okresie 

międzysesyjnym (informacje stanowią załącznik do protokołu). 

Informacje przygotowane przez Referaty Urzędu i Zarząd Mieniem Komunalnym stanowią również 

załączniki do protokołu.  

 

Ad pkt. 7 

Przedstawienie sprawozdań i informacji towarzyszących udzieleniu absolutorium Burmistrzowi 

Blachowni za 2016 rok: 

a) Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska przedstawiła sprawozdanie z wykonania 

Budżetu Gminy Blachownia za rok 2016 (sprawozdanie stanowią załącznik do protokołu). 

b) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odczytał Uchwałę Nr 

4200/VI/61/2017 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie opinii 

o przedłożonym przez Burmistrza Blachowni sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2016 

wraz z informacją o stanie mienia komunalnego (uchwała stanowi załącznik do 

protokołu). 

c) Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Tomasz Czech przedstawił pozytywną opinię 

Komisji o wykonaniu budżetu gminy za rok 2016 (opinia stanowi załącznik do protokołu) 

oraz wniosek Komisji w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy 

Blachownia za rok 2016 z tytułu wykonania budżetu (wniosek stanowi załącznik do 

protokołu). 

d) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tomasz Rećko odczytał Uchwałę Nr 

4200/VI/84/2017 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie 

zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Blachowni (uchwała 

stanowi załącznik do protokołu). 

e) Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię 

Komisji w sprawie wykonania budżetu przez Burmistrza Blachowni.  

Przewodniczący Komisji Polityki Społecznej, Zdrowia, Oświaty, Kultury, Promocji 

Gminy i Integracji Europejskiej Henryk Kania przedstawił pozytywną opinię Komisji 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Gminy za rok 2016 oraz w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni budżetu 

za 2017 rok (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

f) Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański otworzył dyskusję.  

Wobec braku pytań przeszedł do następnego punktu. 

 

Ad pkt. 8 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

gminy za 2016 rok. 

 

Uchwała Nr 219/XL/2017 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz 

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu gminy za 2016 rok została podjęta większością głosów 

w stosunku  – 7 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 
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Ad pkt. 9 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Blachowni absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2016 rok. 

 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Wynik głosowania – 7 głosów „za”, 2 głosy „przeciw”, 1 głos „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Paweł Hreczański poinformował, że zostało udzielone 

absolutorium Burmistrzowi Blachowni. 

 

Zgodnie z art. 28 a. ust. 2. ustawy o samorządzie gminnym (tj. Dz. U. z 2016 r., poz. 464 z póź. 

zm.) Uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady gminy. 

W skład Rady Miejskiej w Blachowni wchodzi 15 radnych.  

Ustawowa bezwzględną większością Rady wynosi 8 głosów. 

Uchwała nie została podjęta, ponieważ nie było bezwzględnej większości głosów ustawowego 

składu Rady Miejskiej w Blachowni. 

 

Ad pkt. 10 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska podziękowała za gratulacje. 

 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej niezabudowanej położonej 

w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Jacek Rogut zapytał, dlaczego w projekcie uchwały są dwa rożne numery ksiąg wieczystych, 

który jest właściwy? 

Kierownik Referatu Wisław Włodawiec poinformował, że właściwy jest numer księgi podany jest 

w uzasadnieniu.  

Naniesiono poprawkę w § 2 projektu uchwały. 

 

W dyskusji nad projektem uchwały udział wzięli: 

Radny Cezary Osiński zaproponował sprzedaż działki po uruchomieniu węzła autostrady, ponieważ 

wówczas wartość nieruchomości wzrośnie. Obecni nieruchomość nie ma dostępu do drogi i cena 

sprzedaży będzie niska. 

Wiceprzewodniczący Tomasz Rećko poinformował, że o kupno wystąpiła osoba, która bezpośrednio 

graniczy z działką. W celu umożliwienia zakupu innym osobom graniczącym z nieruchomością będzie 

sprzedana w trybie przetargu.  

 

Uchwała Nr 220/XL/2017 w sprawie przeznaczenia do sprzedaży nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej położonej w Blachowni obręb geodezyjny Brzózka została podjęta większością 

głosów w stosunku  – 7 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 11 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej w Blachowni przy ul. Henryka 

Sienkiewicza. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 
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Uchwała Nr 221/XL/2017 w sprawie woli nabycia prawa własności nieruchomości, położonej 

w Blachowni przy ul. Henryka Sienkiewicza została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 12 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie aktualności studium uwarunkowań zagospodarowania przestrzennego gminy Blachownia 

oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego gminy Blachownia. 

 

Przewodniczący Komisji Budżetu, Infrastruktury, Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Marek Kułakowski przedstawił pozytywną opinię Komisji w sprawie 

projektu uchwały (opinia stanowi załącznik do protokołu). 

 

 

Uchwała Nr 212/XL/2017 w sprawie aktualności studium uwarunkowań zagospodarowania 

przestrzennego gminy Blachownia oraz miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego 

gminy Blachownia została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 

„wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 13 

Przewodniczący Komisji Uchwał i Wniosków Tomasz Czech przedstawił projekt uchwały 

w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Kornela Makuszyńskiego w Łojkach 

wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łojkach. 

 

Uchwała Nr 223/XL/2017 w sprawie nadania sztandaru Szkole Podstawowej im. Kornela 

Makuszyńskiego w Łojkach wchodzącej w skład Zespołu Szkolno – Przedszkolnego w Łojkach 

została podjęta jednogłośnie – 10 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymuję się”. 

Na Sali obecnych 10 radnych. 

 

Ad pkt. 14 

Interpelacje i wnioski radnych. 

 

Radny Marek Kułakowski prosił o uruchomienie numeru telefonu, na który mieszkańcy mogliby 

dzwonić z interwencjami dotyczącymi zwierząt w godzinach popołudniowych.  

Prosił również o oczyszczenie z chwastów ścieżki przy boisku. 

 

Radny Jack Rogut złożył interpelacje w sprawie: 

1. Uzupełnienia nakładki asfaltowej na dalszej części ulicy Marynarskiej (interpelacje w załączeniu 

do protokołu). 

2. Kanału sanitarnego w Łojkach zapytał czy wniosek o dofinasowani został złożony 

a dokumentacja zatwierdzona przez Przedsiębiorstwo Wodociągów i Kanalizacji 

w Częstochowie (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Radny Henryk Kania złożył interpelacje w sprawie uregulowania ruchu drogowego na drugim 

Osiedlu od ulicy Akacjowej do ul. Grabowej.  

 

Radny Cezary Osiński złożył interpelacje w sprawie: 

1. Podania daty ogłoszenia przetargu na drugi etap wykonania kanału sanitarnego w Ostrowach 

(interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

2. Wykonania dokumentacji projektowej kanału sanitarnego w Trzepizurach (interpelacja stanowi 

załącznik do protokołu). 

3. Uzupełnienia brakujących zarządzeń na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Blachowni 

(interpelacja w załączeniu do protokołu). 
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4. Wykonania nakładki asfaltowej na łączniku między ul. Wiśniową i Wspólną (interpelacja 

w załączeniu do protokołu). 

 

Radny Tomasz Rećko złożył interpelację w sprawie montażu lustra drogowego na wysokości posesji 

59 przy ul. Piastów (interpelacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad pkt. 15 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymańska poinformowała, że udzieli odpowiedzi na złożone 

interpelacje w formie pisemnej. 

 

Ad pkt. 16 

Wolne wnioski. 

Anetta Ujma Burmistrz Blachowni poprzedniej kadencji złożyła gratulacje za wspólny sukces 

w związku uzyskaniem dofinansowania na „Rekultywację śródmiejskiego zbiornika Blachownia wraz 

z zagospodarowaniem otoczenia".  

Poinformowała, że odzyskała zbiornik od Skarbu Państwa. Znalazła sposób finansowania z programu 

LIFE, który zabezpieczał 95 % inwestycji. Zleciła wykonanie projektu i wniosku Instytutowi Podstaw 

Inżynierii Środowiska Polskiej Akademii Nauk w Warszawie. 

Ponadto poinformowała, że w 2014 roku przeprowadzona kontrola przez Regionalną Izbę 

Obrachunkową w Katowicach wykazała, że Pani Skarbnik miała zawyżone wynagrodzenie. Łączna 

kwota wynagrodzenia nie przekraczała wysokości wynagrodzenia, jaką mógł otrzymać Skarbnik 

Gminy zgodnie z przepisami. Jako Burmistrz Blachowni zwróciła się do Pani Skarbnik o zwrot 

do budżetu Gminy około 4 tyś zł nienależnie pobranych środków. 

Otrzymała odpowiedz negatywną. Jest zbulwersowana, że osoba odpowiedzialna za budżet Gminy 

odmawia zwrotu nienależnie pobranych środków oraz tym, że Burmistrz Blachowni Sylwia 

Szymańska wezwała ją do zwrotu środków, których nie pobrała a pobrała je Pani Skarbnik. 

 

Burmistrz Blachowni Sylwia Szymska odniosła się do wypowiedzi Pani Anetty Ujma w sprawie 

zbiornika i poinformowała, że wniosek złożony do programu LIFE nie przeszedł pozytywnej oceny 

formalnej został zdyskwalifikowany. Efekt, który dzisiaj mamy to jest zasługa obecnej Rady Miejskiej 

i naszej pracy. To, co udało się zrealizować dziś to jest zupełnie inny projekt. 

Ponadto odnośnie wynagrodzenia poinformowała, że Regionalna Izba Obrachunkowa 

w Katowicach osobę odpowiedzialna za zawyżenie wynagrodzenia wskazało byłego Burmistrza 

Blachowni Anettę Ujmę. RIO wezwała do złożenia wyjaśnień i sprawa została przekazana do Sądu, 

w którym toczy się postępowanie. 

 

Skarbnik Gminy Elżbieta Wolska poinformowała, że otrzymała podwyżkę. Ogółem wynagrodzenie 

nie było przekroczone. Pieniądze zostały źle podzielone pomiędzy składniki wynagrodzenia 

zasadniczego a dodatek funkcyjny. Nie jest prawdą, że Gmina odniosła szkodę. Sprawę rozstrzygnie 

sąd. 

 

Ad pkt. 17 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Wiceprzewodniczący Rady zamknął XL sesję Rady 

Miejskiej w Blachowni. 

Protokołowała      Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej 

 

Iwona Gawlik       Paweł Hreczański 


